



Styrelseprotokoll Svanskogens Golf, 2025-01-19

Plats: Cassels.

Närvarande: Annika Locander, Jan Willner, Bengt Sjö Dahl, Sven-Rune Wiker, Karin Berg
Ulf Bäcker, Agneta Eriksson, Conny Fridlund

- § 1 Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.
- § 2 Dagordning föredrogs och godkändes.
- § 3 Föregående protokoll föredrogs och godkändes.
- Åtelkamerorna hade inte spelat in någonting. Bör testas innan uppsättning i år
 - Bevattningssystemet kommer det att fortsätta med förbättringar genom att installera fasta slangar/rör för bevattning av fairway vid hål 2, 4, 5 och 7.
 - Arbetsmiljöjobbet har fungerat hyfsat bra men styrelsen anser att det kan bli bättre och kommer att uppmana sina medlemmar att rapportera mer. Får även komma ihåg att arbetsmiljö jobbet är delegerat till hela styrelsen
 - Ulf kontaktar Rafael gällande Spanienresa i augusti då vi har 22 intressenter.
 - Skyltarna för kameraövervakning kommer att sättas upp i vår före säsongstart.
 - Stora Greenklipparen kommer att fixas till under våren för att sedan säljas.
 - Det kommer inte att arbetas med att skaffa ytterligare 3 nya hål under 2025.
 - Skolan har inte hört av sig gällande arbetet med en naturstig då det tydligen fanns ett annat stort projekt som gick före. Vi avvaktar och ser vad som händer.
 - Ludvika miljökontor kom aldrig och tittade på våra greener utan vi avvaktar och ser vad som händer.
 - Samarbetet med Stjärnfors GK fortsätter även under 2025 där vi betalar halv greenfee på respektive bana.
 - Sven-Rune jobbar vidare med en bänk vid övnings greenen.
 - Elförbrukningen för klubben har varit relativt låg vilket är ett bra betyg på alla inblandade.
- § 4 Ekonomi
Ekonomi ser mycket god ut och vi ligger bra till mot budget.
Kiosken har gått bra vilket visar vad viktigt det är att kiosken fungerar.
Styrelsen gick igenom budgeten för 2025
Jan och Annica slutför budgetarbetet samt redovisar vid nästa möte

§ 5

Rapporter

- Mötet med skidklubben och hästfolket gick bra. Skidklubben och hästfolket kom överens om var dom får köra med sin häst o vagn samt att hästfolket sladdar skidspåret innan tjälen kommer. Skidklubben kommer även att röja upp efter sig vid gallring och trädfällning. Allt finns i ett protokoll från mötet.

§6

Arbetsmiljö

Följande redovisning om arbetsmiljön

Yttermiljö:

Incidenter/Tillbud Ost

Olyckor Ost

Arbetsmiljö:

Incidenter/Tillbud Ost Väldigt lite verksamhet under december månad.

Olyckor Ost.

§ 7

Inkomna skrivelser

- Ludvika kommun vill ha fler bilder till sitt häfte
Bengt skickar bilder till kommunen
- Larseric Selemo har kommit med ett tävlingsförslag kallat "SEMLONS
UTMANING" Styrelsen **beslöt** att bjuda in Larseric till nästa möte.
- Svanskogen kommer att ansöka om Vindbonus
Ulf o Conny fick i uppdrag att ordna det.
- Förfrågan från EPASSI har inkommit till klubben
Bengt tar kontakt med dom och försöker ordna så vi blir anslutna till EPASSI.
EPASSI är ett sätt för anställda att utnyttja sitt friskvårdsbidrag.

§8

Övriga frågor

- Klubben har fått en förfrågan att använda en FATBIKE i samband med spel vilket styrelsen **beslöt** godkänna. Dock endast på Fairway.
- Det kommer att bli ett uppsamlingsmöte i början på mars med alla arbetslagen för att parta igenom det som har varit samt vad och vilka som kan och vill vara med i år.
- All sly efter bilvägen till klubben kommer att tas bort i vår samt även fundera på hastighetsnedsättande åtgärder från 9ans tee och fram till klubben då det dras upp en massa damm när man kör för fort

- Sven-Rune föreslog att gränsen mellan A och B grupp i medlemsgolven samt +55 ändras till 27,4 för A gruppen. Styrelsen **beslöt** att det var en bra ide och godkände förslaget.
Nytt för året är att Herrgolven bara blir bara en grupp, inte A och B
Styrelsen beslöt samtidigt att sänkning av handicap kommer att öka för dom som har HCP 36,1-54 med 2,0 och de med 27-36 med 1,0.
Detta för att de som har ett högt handicap inte ska kunna utnyttja detta vid tävlingsspel utan sjunker i handicap fort.
Bengt ordnar nya tabeller som kommer att sättas upp vid klubben samt i pärmarna.
- Styrelsen beslöt att Dam och Herrgolven avslutas i slutet av augusti medan +55 och Medlemsgolf fortsätter i september.
Denna ändring för att de som arbetar inte kan komma ifrån tidigare på eftermiddagen då start tiderna i september tidigareläggs för ljusets skull.
- Resultatredovisningen läggs på de olika tävlingsansvariga i respektive klass.
Det innebär att de som sitter och sköter tävlingsresultatet ansvarar för att resultaten kommer in till Bengt för införande på hemsidan.
I ett start-upp skede så kommer Conny att hjälpa till och utbilda de som är osäkra på Excel samt även hjälpa till med redovisningen.
- Sven-Rune skriver ner reglerna för Par golfen så det finns i en pärm.
- Bengt uppdaterar hemsidan med de nya medlemsavgifterna för 2025

§ 9 Årsmötet kommer att vara på Kyrkbacken i Grängesberg den 16/3 Kl 14.00
Styrelsen jobbar med att ta fram följande:
Förslag till styrelseposter samt tävlingsansvariga
Sven-Rune jobbar med att ta fram en Verksamhetsberättelse för 2024
Revisorerna tar fram en Förvaltningsberättelse för 2024
Jan och Annica tar fram en budget för 2025 och
Ulf tar fram en Verksamhetsplan för 2025.

§ 10 Nästa möte
Nästa möte är den 16 februari, kl. 14.30.
Plats: Paddelhallen i Ludvika

§ 11 Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet.

Bengt Sjödahl
Sekreterare

Ulf Bäcker
Mötes Ordförande